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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2023. november 30. 

(csütörtök) napján 9 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 

Dísztermében (7100 Szekszárd, Béla király tér 8/) megtartott rendes, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak: 

Gyurkovics János alpolgármester- 
Bomba Gábor     képviselő- 
Csötönyi László    képviselő- 
Faragó Zsolt    képviselő- 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér  képviselő- 
Gulyás Róbert    képviselő- 
Illés Tamás     képviselő- 
Máté Péter    képviselő- 
Móra Viktória     képviselő- 
Murvai Árpád képviselő- 
Rácz Zoltán                                             képviselő; 

Szollár Zoltán képviselő- 
Zaják Rita                                                képviselő- 
 

Távollétét jelezte: 
Kővári László     képviselő 

 

! polgármesteri tisztség betöltetlen; 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: 
     dr/ Biró Gyula aljegyző; 

dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető- 
dr/ Varga !ndrás osztályvezető- 
Herr Teréz főépítész- 
dr/ Gyulay Soma jogi és bizottsági referens. 

 

Gyurkovics János alpolgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülésen 13 

fő képviselő megjelent, a közgyűlés határozatképes, az ülést megnyitja; 
 

Gyurkovics János alpolgármester: A kiküldött napirendi ponttal kapcsolatban több módosítási 
javaslatom van. A zárt ülések napirendi pontjai közül a 3. napirendi pontot visszavonom a 

Gazdaság és Városfejlesztési Bizottság javaslatára, mellette zárt ülés napirendi pontjának 1/ 
pontra javaslom felvenni a KT Dinamic Nonprofit Kft. 2023. III/ negyedéves pénzügyi 



 

   

 

2 

beszámolóját. A nyílt ülés napirendi pontjai közül a 24. és a 25. napirendi pontot visszavonom 

és a nyílt ülés napirendi pontjai közül a 27. napirendi pontot a nyílt ülések között az 1/ 
napirendi pont tárgyalására javaslom.  

 

Az alpolgármester szavazásra teszi fel a „A KT-Dinamic Nonprofit Kft; 2023; évi III; 
negyedéves pénzügyi beszámolója” tárgyú előterjesztés zárt ülésen való tárgyalására 
vonatkozó javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 13 fő - 12 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadott. 

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót. Egy hosszú egyeztetés után javasolnék 
egy új napirendet, a „Javaslat Szekszárd megyei jogú város közútjainak felújítása a TOP Plusz 

forráskeret terhére” javaslom fölvenni és javaslom a nyílt ülés elején tárgyalni. Köszönöm 
szépen/ Szeretnék még egyet, az 1. napirendet szeretném a végére tenni, a nyílt ülés végére. 

Köszönöm. 

 

Az alpolgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város közútjainak 
felújítására a TOP Plusz forráskeret terhére” tárgyú előterjesztés nyílt ülés napirendjére való 
felvételére vonatkozó javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 13 fő - 13 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 

 

Az alpolgármester szavazásra teszi fel a „Kérdések, interpellációk” tárgyú napirendi pont 
ülés végén való tárgyalására vonatkozó javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 
13 fő - 12 igen szavazattal, 1 nem szavazat mellett elfogadott. 

 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen. Ügyrendi meg új napirendi ponttal kapcsolatos is 
lenne. Ügyrendi kérdésem az az, hogy miért nem közvetíti a havi rendes ülést valamiféle erre 
alkalmas egység, szervezet, nem tudom, tehát hogy mi történt, hogy nincsen most már Rádió 
Antritt sem, nincsen Tolnatáj Televízió sem. Kinek a dolga erről intézkedni, miért nem történt 
intézkedés ezzel kapcsolatban? Rendben van, tudom, megszűnt a Tolnatáj Televízióval a 
szerződés, viszont ez esetben azt gondolom, hogy a mostani Közgyűlésre intézkedni kellett 
volna arról, hogy valamiféle közvetítési lehetőség legyen. 2010-ben a Fidesz megszüntette 
ugye az élő közvetítést, 2019 óta van ismét közgyűlési közvetítés és ma, hát 2/ alkalommal 

ugye nincsen. Ez az egyik kérdésem és kérésem is, ha más nem, az önkormányzati TV-vel le 

lehet szerződni, 1-200/000 forintért havonta, príma, szuper minőségű közvetítést fognak adni, 
ami utána hosszas ideig elérhető a város, illetve az önkormányzati televízió honlapján. Új 

napirendi pont javaslatom pedig az, ami már az előző hónapban is volt, egyébként az Éljen 

Szekszárd Egyesületnek az első programpontja volt, a Placc kérdése. Ugye azt az ígéretet 
kaptam a múlt hónapban, hogy ebben a hónapban erről beszélni fogunk. Én azt szeretném 
kérni, hogy vegyük fel napirendre és egy olyan határozati javaslatot fogadjunk el, hogy a 
következő rendes Közgyűlésre a Placc ifjúságnak történő visszaadásáról születik valamiféle 
javaslat, a Közgyűlés elé be fog jönni, a decemberi Közgyűlésre. Én szeretném ebben bizottsági 
elnök úr, Murvai Árpád segítségét kérni és természetesen a szekszárdi Ifjúsági 
Önkormányzatot is, úgyhogy én szeretném, ha ezt napirendre vennénk, egy annyi határozati 
javaslattal, hogy ennek a részletes mikéntje kerüljön kidolgozásra és kerüljön be a decemberi 
Közgyűlés elé. Köszönöm. 
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dr; Biró Gyula aljegyző: Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt Képviselő asszony! Az 1. kérdésére, hogy 
nyilvános közvetítés, a szerződés megszűnt. Tárgyalások vannak folyamatban, de még nem 
sikerült megegyezni a közvetítő céggel, úgyhogy bízunk benne, hogy a decemberire ez a kérdés 
is megoldódik. A Placc kérdése pedig, rendkívüli ülés lesz e tekintetben összehívva a 
tudomásom szerint ebben a kérdésben, természetesen előzetes egyeztetéseket kell majd 
lefolytatni ez ügyben. Köszönöm. 

 

Zaják Rita képviselő: Nem tudom, kivel folyik egyeztetés, de javaslom, akkor az egyeztetésbe 
bevonni az Önkormányzati Televíziót is, hiszen nekünk az a fontos, hogy jó minőségben, a 

lehető legkedvezőbb anyagi feltételek között valósuljon meg a közvetítés. Önkormányzati 
Televízió, egy árajánlatot szerintem az is megér. Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Akkor a nyílt ülés sorrendjével 
kapcsolatban, hogy a 27. napirendi pont a nyílt ülés 1. pontjaként legyen tárgyalva, erről 

kérnék szépen szavazást. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a sorrendváltoztatásra vonatkozó javaslatot, amelyet 
a Közgyűlés, melynek létszáma 13 fő - 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott; 
 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót. A Közgyűlés előtt ki lett küldve az 
alapítványok támogatása, én javaslom ezt is napirendre venni. Arról még nem szavaztunk, az 

alapítványok támogatásáról. 
 

Az alpolgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat alapítványok támogatására” tárgyú 

előterjesztés nyílt ülés napirendjére való felvételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
Közgyűlés, melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 

 

Máté Péter frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Közgyűlés! Az előbb volt egy 
kérés, hogy az új napirend, az utas napirend, ami ma reggel lett kiküldve, az legyen a nyílt ülés 
2. napirendje, erről nem szavaztunk. Szeretném hogyha erről is szavaznánk. 

 

Az alpolgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város közútjainak 
felújítására a TOP Plusz forráskeret terhére” tárgyú előterjesztés nyílt ülés 2. napirendi 

pontjaként való tárgyalására vonatkozó javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 
13 fő - 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a zárt ülés elfogadására vonatkozó javaslatot, 

amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 13 fő - 12 igen, 1 nem szavazat mellett elfogadott. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a nyílt ülés napirendjének elfogadására vonatkozó 
javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
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!z alpolgármester szavazásra teszi fel a teljes ülés napirendjének elfogadására vonatkozó 
javaslatot, amelyet a Közgyűlés, melynek létszáma 13 fő, 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

ZÁRT ÜLÉS: 
 

1. A KT-Dinamic Nonprofit Kft; 2023; évi III; negyedéves pénzügyi beszámolója 

(269/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Tóth Ferenc ügyvezető igazgató 

Előadó: Tóth Ferenc ügyvezető igazgató 

 

2; ! Szekszárdi Vagyonkezelő Kft; és a Szekszárd Ipari Park Kft; 2023; évi III; negyedéves 
pénzügyi beszámolója 

(238/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 

Előadó: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

3; Javaslat önkormányzati bérlakás öröklése iránt benyújtott fellebbezés elbírálására 

(259/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Meghívott: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 

 

4; Javaslat önkormányzati bérlakás iránti fellebbezés elbírálására  

(264/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Meghívott: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 

 

5; !z !lisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft; 2023; évi III; negyedéves 
pénzügyi beszámolója 

(240/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Madarász !ndrás ügyvezető igazgató 

Előadó: Madarász !ndrás ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB 
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6; ! Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft; 2023; évi III; negyedéves pénzügyi 
beszámolója 

(241/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

Előadó: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

7; ! Szekszárdi Közétkeztetési Kft;, a Szekszárd Diákétkeztetési Kft; és a Szekszárdi Víz- és 
Csatornamű Kft; 2023; évi III; negyedéves pénzügyi beszámolója 

(249/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

Előadó: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

8; ! Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; 2023; évi III; negyedéves pénzügyi 
beszámolója 

(253/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

Előadó: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB, OKSI 

 

9; Szekszárdi Közművelődési Kft; 2023; év 3; negyedévi pénzügyi beszámolója 

(265/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila ügyvezető igazgató 

Előadó: Berlinger !ttila ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB, KCV 

Meghívott: Deli Richárd könyvelő 

 

10; Javaslat Mészöly Miklós emlékplakett adományozására 

(245/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: KCV 

 

11; Javaslat „Szekszárd Edzője 2023;” és „Szekszárd Csapatedzője 2023;” díj 
adományozására 

(250/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Murvai Árpád OKSI elnök 

Véleményezésre felkérve: OKSI 
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12; Javaslat „Szekszárd Sportolója 2023;” és „Szekszárd Sportcsapata 2023;” díj 
adományozására 

(251/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Murvai Árpád OKSI elnök 

Véleményezésre felkérve: OKSI 

 

13; Javaslat „Szekszárd Büszkesége 2023;” kitüntető címek adományozására 

(252/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Murvai Árpád OKSI elnök 

Véleményezésre felkérve: OKSI 

 

14; Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Helyi Választási Bizottsága tagjainak és 
póttagjainak megválasztására 

(256/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző, HVI vezető 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző, HVI vezető 

 

15; Javaslat szociális ügyben benyújtott fellebbezések elbírálására 

(268/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 

 

NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 

16. Javaslat SZMJV Önkormányzata irányításával működő intézmények és a Polgármesteri 
Hivatal dolgozói 2023; évi munkájának elismerésére 

(266/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Máté Péter képviselő, PB elnök 

Előadó: Máté Péter képviselő, PB elnök 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

17. Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város közútjainak felújítására a TOP Plusz forráskeret 
terhére 

(278/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor GVB elnök 

Előadó: Bomba Gábor GVB elnök 

  



 

   

 

7 

 

18; Javaslat a Szekszárdi Közétkeztetési Kft; és a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft; 
hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi döntésekre 

(255/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

19. Javaslat a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi döntésekre 

(260/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

20; Javaslat az !lisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft; hitelfelvételéhez 
kapcsolódó tulajdonosi döntésekre 

(267/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Madarász !ndrás ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

21; Tájékoztató Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által bevezetett 
helyi adók felülvizsgálatáról 
(263/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Véleményezésre felkérve: GVB 

 

22; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <<;/2023; (<<<;) 
önkormányzati rendelete a 2024; évi átmeneti gazdálkodásról  (tervezet) 

(262/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

23; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <</2023; (<;;) 
önkormányzati rendelete a köztisztaság fenntartásáról II; forduló (tervezet) 

(239/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 
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24; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <</2023; (<;;) 
önkormányzati rendelete a lakások és helyiségek bérletéről, elidegenítésük szabályairól 
szóló 6/2022; (V; 30;) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 

(243/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 

 

25. Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot 
keletkeztető ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének 
jóváhagyására 

(246/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

26; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <;/2023; (<;) 
önkormányzati rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023; évi 
költségvetéséről szóló 2/2023; (II; 21;) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 

(258/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

27; Javaslat a Szekszárd, dr; Szentgáli Gyula utca (1877 hrsz;), a dr; Nagy István utca (5551/35 
és 5551/17 hrsz;) és a dr; Tóth Lajos utca (5551/43 hrsz;) elnevezésének technikai jellegű 
megváltoztatására 

(242/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

 

28; Javaslat a Szekszárd 011; hrsz-ú közterület elnevezésére 

(244/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

 

29; Beszámoló Szekszárd város helyi tömegközlekedésének 2023; I-X; havi kiadásainak és 
bevételeinek alakulásáról 
(247/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: PB 
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30; Javaslat önkormányzati ingatlan átminősítésére és értékesítésének jóváhagyására 

(248/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Véleményezte: GVB 

 

31; Javaslat a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; ügyvezető igazgatójának 
megbízására vonatkozó pályázati felhívás jóváhagyására és közzétételére 

(254/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Gyurkovics János alpolgármester 

 

32; Beszámoló a közgyűlési, bizottsági és polgármesteri hatáskörben hozott határozatok 
végrehajtásáról, valamint a két ülés között történt eseményekről 
(257/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

33; Javaslat alapítványok támogatására 

(272/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László és Murvai Árpád bizottsági elnökök 

Előadó: Csötönyi László és Murvai Árpád bizottsági elnökök 

Véleményezte: KCV és OKSI 
 

34; Kérdések, interpellációk 

 

35; Kérdések, interpellációk (! Közgyűlés 2023/ október 27/ napi ülésének 
határozatképtelenné válására tekintettel, az SZMSZ 14/ § (4) bekezdésében foglalt 
kötelezettség alapján) 
 

 

! Közgyűlés 9 óra 12 perctől 10 óra 11 percig zárt ülést tartott, majd a zárt ülés befejeztével, 
10 óra 20 perckor nyilvános ülésen folytatja munkáját az elfogadott napirend szerint; 
 

16; Javaslat SZMJV Önkormányzata irányításával működő intézmények és a Polgármesteri 
Hivatal dolgozói 2023; évi munkájának elismerésére 

(266/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Máté Péter képviselő, PB elnök 

Előadó: Máté Péter képviselő, PB elnök 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Véleményezte az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság/ Elnök 
úr, parancsolj! 
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Máté Péter frakcióvezető: Köszönöm a szót. Tisztelt !lpolgármester úr! Tisztelt Közgyűlés! 

Bizottságunk megtárgyalta és elfogadásra javasolja, viszont nem volt kellő a Pénzügyi 
Bizottságnak a javaslata, nem volt kellő pontosítással, úgyhogy szeretnék egy határozati 

javaslat módosítást fölolvasni helyette. Hozzájárul ahhoz, hogy Szekszárd Megyei Jogú Város 

alpolgármestere az intézményrendszerben dolgozók munkájának elismerésére nettó 40/000 
forint/fő kötelezettséget vállaljon, továbbá a december 1-jén állományban lévő minden 
intézmény és hivatali dolgozót érintően a személyi előirányzat terhére nettó 23/000 forint/fő 
béren kívüli juttatás formájában kötelezettséget vállaljon, ami összességében a Polgármesteri 
Hivatalnál bruttó 17/000/000 forint, az intézmények tekintetében bruttó 43/000/000 forint 

erejéig a 2023. évi előirányzat maradvány terhére. Ez gyakorlatilag 63.000 forint/főt jelent 
minden dolgozónál, azért van megbontva, hogy milyen címen kapják, így a legkedvezőbb az 
adózása, tehát ettől kezdve azt javaslom, hogy ezt a 63/000 forintot szavazzuk meg és minden 
dolgozó kapja meg az év végére. 

 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Bomba Gábor frakcióvezető: Csak egy pontosítás, hogy akkor az eredeti javaslat az volt, hogy 
van benne differenciálás, most akkor azt javaslod te is, hogy ne legyen differenciálva, mindenki 

kapja meg a jutalmat ugyanolyan összegben. Köszönöm. 

 

Csötönyi László képviselő: Én azt gondolom, hogy most már ugye nyilvános, illetve a 
tudósítást is látják az emberek, akik szeretnék nyomon követni a Közgyűlés munkáját, ezért 
Péter megkérlek, hogy sorold fel kérlek, hogy mely intézmények dolgozói számíthatnak erre a 

jutalomra. 

 

Máté Péter frakcióvezető: Szekszárd Város fenntartásában működő intézmények, akik 

Szekszárd várostól kapják a jövedelmüket, értem alatta óvodák, bölcsődék és ami intézménye 
van a városnak, könyvtár, múzeum, tehát a városi fenntartású intézmények. 

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Ehhez még egy kiegészítés lenne, hogy ugyanezt a jutalmat meg 
fogják kapni a társulási dolgozók is, tehát a szociális szférában dolgozók is megkapják, ez nem 

Szekszárd Város fenntartásában van, de a társulások is ugyanezen jutalom kiosztásáról 
döntöttek, tehát mindenki megkapja. 

 

Máté Péter frakcióvezető: Az összeg az sok, tehát azért nem aprópénzről beszélünk. A 

17.000.000 és 43/000/000, tehát azért ez 60/000/000 forint, amit kiosztunk, úgyhogy sok 
embernek jut belőle.  

 

További kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 

 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta:  
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 469/2023; (XI;30;) határozata 

az Önkormányzat, illetve a fenntartásában lévő intézmények és a Polgármesteri Hivatal 
dolgozói részére jutalom fizetésére 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyűlése a 2023/ évi költségvetésről szóló 2/2023/ (II/21/) 
rendelet 15/ § (7) bekezdésére figyelemmel 
 

1. hozzájárul ahhoz, hogy Szekszárd Megyei Jogú Város alpolgármestere az 
intézményrendszerben dolgozók munkájának elismerésére nettó 40/000 forint/fő 
kötelezettséget vállaljon, továbbá a december 1-jén állományban lévő minden 
intézmény és hivatali dolgozót érintően a személyi előirányzat terhére nettó 23/200 
forint/fő béren kívüli juttatás formájában kötelezettséget vállaljon; 

 

Határidő: 2023; december 31; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. felkéri a jegyzőt és az intézményvezetőket, hogy gondoskodjanak a jutalmak 
felosztásáról, azzal a kitétellel, hogy a 2023/ szeptember 1-je után munkaviszonyt 
létesített és a tartós távollétből visszatérő dolgozóknak a megállapított jutalom 
összegének 50%-a adható/ 
 

Határidő: 2023; december 31. 

Felelős: Dr; Biró Gyula aljegyző 

               intézményvezetők 

 

3. felkéri Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Gazdasági 
Igazgatóságát, hogy a fedezetet a soron következő költségvetés módosításkor építse 
be a 2023/ évi költségvetésbe és gondoskodjon a jutalmak számfejtéséről, 
kifizetéséről/ 
 

Határidő: 2023; december 31; 
Felelős: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

17. Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város közútjainak felújítására a TOP Plusz forráskeret 
terhére 

(278/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor GVB elnök 

Előadó: Bomba Gábor GVB elnök 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Parancsolj, Elnök úr! 
 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót/ Itt szeretném megragadni az alkalmat, 
hogy köszönetet mondjak az összes egyéni képviselőnek, hogy sikerült dűlőre jutnunk ebben. 

Itt most látszik, hogy annál nagyobb gond az, ha van pénzünk, mintha nincs pénzünk, mert, ha 
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nincs pénzünk, akkor nem kell egyeztetnünk, most volt pénzünk. Van 1,7 milliárdunk saját 
belterületi fejlesztésre és beadtunk a megyének 3,6 milliárd forintos fejlesztési igényt a 
megyével együtt konzorciumban történő felújításra. Ez egy elég combos csomag, nagyon sokat 

egyeztettünk és köszönöm szépen a konstruktív hozzáállást, hogy melyek legyenek azok az 

utak, amiket 1. ütemben felújítunk. Ezzel együtt mindenki megfogalmazta, minden körzeti 
képviselő azt is, hogy mi lesz a 2/ üteme az útfelújításnak. Mindent, úgy gondolom, hogy be 
tudunk ebből fejezni és a mai döntés azért fontos, mert így akkor meg tudjuk rendelni végre a 
pályázathoz szükséges műszaki felmérést, hogy be tudjuk adni minden útnak a pontos 
paramétereit és nagyon remélem, hogy a jövő évben erről döntés is születik/ Köszönöm 
szépen/ 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen. Egy pici pontosítást szeretnék kérni elnök úrtól, illetve 
nem látom itt a hivatal részéről a pályázatos kolléganőt. Azt szeretném kérdezni, hogy ez az 
1,7 milliárd, ami itt szerepel a most megkapott előterjesztésben is, ez a tervezet vagy a majdan 

érkező Operatív Program Pluszhoz kapcsolódó uniós forrás-e, a másik pedig ugye a saját forrás 
és van itt egy 3, hát szerintem innen hiányzik egy pár 0, de ez akkor a megyéhez beadott összeg 
és ez is, ha jól értem, ez is TOP Pluszos majdan érkező uniós forrás. Ez az egyik, illetve az Önnek 
címzett kérdésem. A másikat nem tudom, mert Magyar Károly igazgatóságvezető urat sem 
látom, de a 2/ kérdésem az pedig az lenne, hogy eddig az elmúlt években kihasznált-e a város 
minden olyan lehetőségét, ami adódott arra, hogy utakat és járdákat újítson fel, illetve szintén 
ehhez kapcsolódóan, az előző uniós forrásból lett volna-e, volt-e arra lehetőség, hogy ilyen 
méretű összeg kerüljön utak és járdák felújítására? Köszönöm szépen. 

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót. Az 1. az a TOP Plusz forrása a városnak. 

Átcsoportosításokat hajtottunk végre, az előző Közgyűlésen fogadtuk el, hogy ez legyen a 
keret út, járdafelújításra. Ez a pályázat már nyitva van ahhoz, hogy be tudjuk adni, ahhoz 

szükséges a Közgyűlésnek az a döntése, hogy mely utcák legyenek ebben benne. Ezt követően 
meg kell rendelnünk ennek a műszaki felmérését, hiszen ahhoz, hogy beadjuk, egy komplett 

dokumentációt kell a pályázathoz benyújtanunk. Ahogy ez elkészül, egyébként erre már 
kértünk ajánlatokat a Gazdasági Bizottságban, csak nem tudtuk megmondani, hogy mely 
utcákról van szó, így a felmérés nem kezdődhetett el, el fogjuk indítani ezt is a jövő héten. El 

fogjuk indítani annak a felmérését is, igen ott hiányzik egy pár 0. 3,6 milliárd, úgyhogy helyesen 
az az összeg, ott várnunk kell még a megyei közgyűlés döntésére, de ott is benn vannak az 
utcák, illetve annak a költségvetése. A megyei közgyűlés reményeim szerint idén összeül, 
nemcsak a Szekszárd vonatkozásában, hanem az összes város vonatkozásában meghozzák a 
döntésüket és utána ez a pályázati forrás is megnyílik előttünk. Addigra nekünk annyival kéne 
előrébb jutnunk, hogy mindennel rendelkezzünk, tehát műszaki dokumentációval 
rendelkezzünk és be tudjuk nyújtani az útfejlesztést. Ezért mondtam azt, hogyha a 
lehetőségeket mindenki kihasználja és minél előbb döntünk, már jövő évben elindulhat ennek 

a konkrét tervezése és építése/ 
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További kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 

 

Máté Péter frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt !lpolgármester úr! Tisztelt 

Közgyűlés! Azt kell mondanom, hogy a beadottal, amit összeírtunk, azzal sem vagyok 

elégedett, tehát Szekszárd város útjai nagyon rossz állapotban vannak. Próbáltuk itt, hosszú 
egyeztetés volt és valóban hosszan, sokat dolgoztunk ezen, a Műszaknak, amit a képviselő 
asszony hiányol, a véleményét figyelembe venni sajnos nem lehetett, tehát olyan szinten nem 
tudták, hogy mit tegyünk bele ebbe, tehát nem volt elfogadható a javaslat és ezáltal ezt 
sikerült összehoznunk a képviselői igények szerint, de azt kell mondanom, hogy a képviselői 
igények szerint sem biztos, hogy mindegyik műszakilag indokolt sorrendben van, mert ugye 

minden képviselőnek volt körzete, mindenki a sajátját szerette volna érvényesíteni és nem 
igazán lehet ezt összevonni. Azon kívül még egy dolgot szeretnék elmondani, például az én 
körzetem, a 10-es választókerület az 3-szor annyi vagy 4-szer annyi úthálózattal rendelkezik, 

mint szinte bármelyik másik, de ettől függetlenül az alapján választottuk az utakat, ami 
műszakilag valóban indokolt és a busz útvonalakat, ahol a buszok közlekednek, a busz 

útvonalakat részesítettük előnyben, tehát igaziból a nagy forgalmú utak lesznek ebből a 
pályázatból felújítva zömében és a 2/ ütem is van, ott van a táblázatban, lehet látni a 2/ ütemet, 

tehát semmi nincs elfelejtve, úgyhogy bízunk benne, hogy folyamatosan Szekszárd Város 
úthálózata megújul. 
 

Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen a szót. Én majdnem 10 éve vagyok képviselő és az 
első ilyen alkalom, hogy ilyen kimutatás készült egyáltalán, a képviselők meg lettek kérdezve 
és egyáltalán valami történik ebben a városban, úgyhogy én nagyon-nagyon köszönöm tényleg 
minden képviselőnek a pozitív hozzáállását és azt gondolom, hogy ennek a városnak így kéne 
működni. Köszönöm. 

 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen. Ezért is erre irányult volna a kérdésem, mert attól 
féltem, tartottam, hogy lesz egy ilyen hozzászólás, ilyen típusú, ilyen jellegű, ezért szerettem 

volna azt megtudni, hogy a korábbi években volt-e lehetőség ilyen mértékű összegben utakat, 
járdákat felújítani. Nem tudom, Aljegyző úr talán erre a kérdésre akkor a választ megadhatja. 

Ami pedig a beleszólást illeti, azt szeretném elmondani, hogy tavaly májusban, 2022. 

májusában a Közgyűlés előtt volt ennek a TOP Plusz forráshoz kapcsolódó projekteknek a 
listája, tehát akkor is volt lehetőség ebbe beleszólni, akkor is volt lehetőség ezen módosítani. 
Fontosnak tartom azt is elmondani, hogy az uniós TOP Plusz forrásból Szekszárdnak 
létszámarányosan 9-10 milliárd forint lenne az az összeg, amire igényt tarthatna, ezzel 

szemben a megyei közgyűlés első körben úgy döntött, hogy 2,1 milliárdot juttatt a városnak, 

ehhez került még hozzá 3 milliárd forint. Ha jól emlékszem, most 5,1 milliárd forintos összegről 
beszélünk, ehhez várjuk ugye most a megyei közgyűlésnek a 3,6 milliárd forintos döntését és 
amennyiben ezt a megye a városnak, illetve a megye és a város közösen úgy dönt, hogy ezeket 
az utakat felújítja és megújítja, akkor leszünk majdnem ott, annál a városnak járó jogos 
forrásnál, ami 1. körben is a városnak járt volna, amire a város létszámarányosan jogosult lett 
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volna. Azt szeretném megkérdezni Aljegyző úrtól, hogy jó-e az az információ, amit én most 
elmondtam, így van-e, ahogy mondom? Nem azon problémázom, hogy hány út és melyik járda 
lesz felújítva, természetesen ezt tudomásul veszem, elfogadom, és örülök neki, viszont azt ne 
mondjuk, hogy soha ekkora meg megkérdezve nem volt meg stb/, tehát itt szeretném Aljegyző 
úrtól, hogy ha megerősítene vagy cáfolna. Köszönöm.  

 

Gyurkovics János alpolgármester: !ljegyző úr, parancsolj! Nem megy, hiába. Akkor Máté 
Péter frakcióvezető úr! 
 

Máté Péter frakcióvezető: Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt Tagtársak! Kérem zárjuk le a vitát. Van 

egy jó kezdeményezés, igaziból elmondtuk a véleményt. Kérem, szavazzunk a napirendről. 
 

További hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel Máté Péter frakcióvezető vita lezárására irányuló 
javaslatát, melyet a közgyűlés – melynek létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 1 nem 

szavazat mellett elfogadott. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 470/2023; (XI;30;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város közútjai felújításának elfogadására 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. jóváhagyja az előterjesztés melléklete szerinti utcák 1/ és 2/ ütemben történő 
felújítására tett javaslatot/ 

 

Határidő: 2023. november 30. 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, a saját és a megyei konzorciumban megvalósítandó 
utak pályázati feltételeknek történő megfelelőség vizsgálatára a pályázati 
dokumentáció és a műszaki leírások elkészítésére/ 

 

Határidő: 2023. december 15. 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 
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3. felhatalmazza a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságot a kapcsolódó döntések 
meghozatalára, különös tekintettel a forrás átcsoportosítások, az esetleges 
módosítások, a pályázati dokumentáció, valamint az összes pályázat tekintetében a 

konzorciumi szerződések jóváhagyására/  
 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

4. felhatalmazza a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságot a Tolna Vármegyei 
önkormányzatnál a pályázatok tekintetében a szükséges egyeztetések lebonyolítására/ 
 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

18; Javaslat a Szekszárdi Közétkeztetési Kft; és a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft; 
hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi döntésekre 

(255/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Máté Péter elnök úr! 
 

Máté Péter frakcióvezető: Tisztelt Közgyűlés! A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta és mindkét 
cégnek javasolja, folyószámlahitelről beszélünk, a folyószámlahitel felvételét/ 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

Gyurkovics János alpolgármester: 2 szavazás következik. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 471/2023; (XI;30;) határozata 

a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft; hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi döntésekről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. hozzájárul, hogy a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft/ 2024/ évre 25 millió forint hitelkeret 
biztosítására szerződést kössön a K&H Bank Zrt.-vel a 2 – 3. pontban foglaltak, valamint 

az előterjesztés mellékletét képező megkeresés szerint- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. készfizető kezességet vállal a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft/ által szerződéssel lekötött 
25 millió hitelkeret biztosításaként; 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

3. a hitelfelvétel kondícióihoz az alábbi feltételekkel járul hozzá. 
a. a hitel mértéke. 25 millió HUF hitel- 
b. a hitel típusa. éven belüli folyószámlahitel- 
c. futamidő. 12 hónap- 

 

! hitel szükség esetén lejáratát követően újra igényelhető- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

4. felhatalmazza az alpolgármestert, valamint a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft/ ügyvezető 
igazgatóját a szükséges okiratok aláírására/  

  

Határidő: 2023. december 31. 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

Bay !ttila ügyvezető igazgató 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 472/2023; (XI;30;) határozata 

a Szekszárdi Közétkeztetési Kft; hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi döntésekről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. hozzájárul, hogy a Szekszárdi Közétkeztetési Kft/ 2024/ évre 50 millió forint hitelkeret 
biztosítására szerződést kössön a K&H Bank Zrt.-vel a 2 – 3. pontban foglaltak, valamint 

az előterjesztés mellékletét képező megkeresés szerint- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. készfizető kezességet vállal a Szekszárdi Közétkeztetési Kft/ által szerződéssel lekötött 
50 millió hitelkeret biztosításaként; 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

3. a hitelfelvétel kondícióihoz az alábbi feltételekkel járul hozzá. 
a. a hitel mértéke. 50 millió HUF hitel- 
b. a hitel típusa. éven belüli folyószámlahitel- 
c. futamidő. 12 hónap- 

 

! hitel szükség esetén lejáratát követően újra igényelhető- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

4. felhatalmazza az alpolgármestert, valamint a Szekszárdi Közétkeztetési Kft/ ügyvezető 
igazgatóját a szükséges okiratok aláírására/  

  

Határidő: 2023. december 31. 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

Bay !ttila ügyvezető igazgató 

 

19. Javaslat a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi döntésekre 

(260/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB 
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Máté Péter frakcióvezető: Tisztelt !lpolgármester úr! Tisztelt Közgyűlés! Bizottságunk 
megtárgyalta és mindenképp elfogadásra javasolja a Közgyűlésnek a 0,5 milliárd forint 
folyószámlahitel felvételét meg támogatását/ 
 

Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 473/2023; (XI;30;) határozata 

a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság hitelfelvételéhez 
kapcsolódó tulajdonosi döntésekről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. hozzájárul, hogy a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű 
Társaság 2024/ évre 500 millió forint hitelkeret biztosítására szerződést kössön a 

Takarékbank Zrt/-vel a 2 – 5. pontban foglaltak szerint; 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. hozzájárul ahhoz, hogy az 1/) pont szerinti hitel biztosítékául a Szekszárd, Sárvíz u/4/ 
szám alatti telephely ingatlan a hitel fedezetéül szolgáljon- 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

3. hozzájárul a biztosítékul szolgáló ingatlan vonatkozásában a Takarékbank Zrt/ javára a 
jelzálogjognak az ingatlan-nyilvántartásba történő bejegyzéséhez- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

4. készfizető kezességet vállal a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft/ által 
szerződéssel lekötött 500 millió hitelkeret biztosításaként; 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
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5. a hitelfelvétel kondícióihoz az alábbi feltételekkel járul hozzá. 
a. a hitel mértéke. 500 millió HUF hitel- 
b. a hitel célja. forgóeszköz finanszírozás- 
c. a hitel típusa. éven belüli folyószámlahitel- 
d. futamidő. 12 hónap- 

! hitel szükség esetén lejáratát követően újra igényelhető- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

6. felhatalmazza az alpolgármestert, valamint a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit 
Kft/ ügyvezető igazgatóját a szükséges okiratok aláírására/  

 

Határidő: 2023. december 31. 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

 

20; Javaslat az !lisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft; hitelfelvételéhez 
kapcsolódó tulajdonosi döntésekre 

(267/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Madarász !ndrás ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Máté Péter elnök úr! 
 

Máté Péter frakcióvezető: Tisztelt Közgyűlés! !z Alisca Terra Nonprofit Kft. hitelfelvételét is 

támogatásra javasoljuk a Közgyűlésnek/ 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 474/2023; (XI;30;) határozata 

az !lisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft; hitelfelvételéhez 
kapcsolódó tulajdonosi döntésekről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. hozzájárul, hogy az !lisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft/ 2024/ 
évre 100 millió forint hitelkeret biztosítására szerződést kössön az MHB Bank Nyrt-vel 

a 2 – 3/ pontban foglalt feltételek szerint- 
 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. készfizető kezességet vállal a Társaság által szerződéssel lekötött 100 millió hitelkeret 
biztosításaként; 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

3. a hitelfelvétel kondícióihoz az alábbi feltételekkel járul hozzá. 
a. a hitel mértéke. 100 millió HUF hitel- 
b. a hitel típusa. éven belüli folyószámlahitel- 
c. futamidő. 12 hónap- 

 

! hitel szükség esetén lejáratát követően újra igényelhető- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

4. felhatalmazza az alpolgármestert, valamint a Társaság ügyvezető igazgatóját a 
szükséges okiratok aláírására/  

  

Határidő: 2022. december 31. 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

Madarász !ndrás ügyvezető igazgató 
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21; Tájékoztató Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által bevezetett 
helyi adók felülvizsgálatáról 
(263/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Véleményezésre felkérve: GVB 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Bomba Gábor elnök úr! 
 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót/ ! Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottság nem javasol adóemelést, így egyetért a rendelettel/ Köszönöm/ 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 475/2023; (XI;30;) határozata 

adórendeletek felülvizsgálatáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

1. a helyi adók felülvizsgálatáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi, valamint 

2. úgy határoz, hogy az adórendeleteit adómérték, adókedvezmény, adómentesség 
vonatkozásában nem módosítja/ 

 

Határidő: a döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

22; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <<;/2023; (<<<;) 
önkormányzati rendelete a 2024; évi átmeneti gazdálkodásról  (tervezet) 

(262/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

Máté Péter frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót/ Tisztelt Közgyűlés! Bizottságunk 
megtárgyalta és a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja/ 
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Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen/ Igazgatóság vezetőasszony, kiegészítése 
van-e? 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Köszönöm a szót !lpolgármester úr/ Nem egészíteném ki 
az előterjesztést/ Köszönöm/ 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadását, melyet a közgyűlés – 

melynek létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a 
következő rendeletet alkotta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 32/2023; (XI; 30;) 
önkormányzati 

rendelete a 2024. évi átmeneti gazdálkodásról 
 

(! rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

23; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <</2023; (<;;) 
önkormányzati rendelete a köztisztaság fenntartásáról II; forduló (tervezet) 

(239/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

 

Gyurkovics János alpolgármester: A napirendi pontot bizottságok nem tárgyalták, a Közgyűlés 
előtt volt ennek az előterjesztésnek az 1. fordulója, most a 2/ fordulójánál tartunk. A 

Kormányhivatal véleményezésével le tudjuk zárni a dolgokat. Aljegyző úrnak van-e 

kiegészíteni valója? 

 

dr; Biró Gyula aljegyző: Köszönöm a szót. Végül is Alpolgármester úr elmondta, hogy ez a 2/ 
forduló. Az 1. fordulóban tett közgyűlési észrevételekkel javítottuk a rendeletet és a javított 
rendelet lett elküldve a Kormányhivatalhoz, illetve a szükséges szervezeteknek megküldve a 

véleményezési joggal. A Kormányhivatal tájékoztatta a hivatalt, hogy a rendeletmódosítás 
elfogadása ellen kifogást nem emelt, tehát módosítási javaslata nem volt, ez az 

előterjesztésben is benne van, illetve a Kormányhivatal levele is az előterjesztés mellékletét 
képezi. Igazából a 2/ fordulóval így az egyeztetett rendeletet terjesztettük elő/ Köszönöm 
szépen. 

 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
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Bomba Gábor frakcióvezető: Csak egy kérdésem van. Lesz még forduló vagy most akkor a 
rendelet elfogadásával akkor innentől már csak a betartatás a lényeg? Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Rendelet lezárásáról van szó. 

 

További kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadását, melyet a közgyűlés – 

melynek létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a 
következő rendeletet alkotta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 

33/2023. (XI.30.) önkormányzati rendelete 

a köztisztaság fenntartásáról 
 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

24; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <</2023; (<;;) 
önkormányzati rendelete a lakások és helyiségek bérletéről, elidegenítésük szabályairól 
szóló 6/2022; (V; 30;) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 

(243/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 

 

Gyurkovics János alpolgármester: ! napirendi pontot véleményezte a SZEKÖF/ Elnök asszony! 

 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: A bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
Közgyűlésnek az önkormányzati rendelet módosításáról szóló tervezetet azzal a kiegészítéssel, 
hogy a rendelet szövegéből legyen egyértelműen olvasható, hogy a bérleti szerződés 
meghosszabbítására többször is sor kerülhet 6 havi rendszerességgel, valamint kerüljön 
rögzítésre, hogy a bérlő a tartozás összegét jelentősen csökkentse vagy csökkentette a havi 
bérleti díj fizetése mellett. További önálló módosító indítványom, hogy a szükséglakás 
kiutalásáról a Szociális Bizottság döntsön, hiszen rendkívüli élethelyzet esetén a bizottság 
gyorsabban összehívható/  
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

Gyurkovics János alpolgármester: Aljegyző úr, akkor ez egy módosító indítvány. 
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dr; Biró Gyula aljegyző: Végül is akkor most a SZEKÖF-nek egy módosító indítványát 
hallhattuk. Akkor arra tennék én javaslatot, mint előterjesztő, hogy az előterjesztést így 
ezennel én visszavonnám és a SZEKÖF által tett javaslatokat beépítve a decemberi közgyűlésre 
ismét előterjesztenénk ezt a rendeletmódosítást. Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: !kkor erről most nem döntünk? 

 

dr; Biró Gyula aljegyző: Azt kérném, hogy akkor a SZEKÖF által tett javaslatokat, hozzon egy 

határozatot a közgyűlés és kérje fel a Hivatalt, hogy ezt építse be a rendeletbe és a következő 
közgyűlésre hozza vissza, a decemberi rendes közgyűlésre. Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Akkor ez így rendben van, akkor a SZEKÖF előterjesztésére 
szavazunk, azt elfogadjuk azzal a feltétellel, hogy a december 14-ei közgyűlésen kompletten 
kerül a közgyűlés elé. Gréczy Félegyházi Gyöngyvér elnök asszony! 

 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: Alapjában véve nem érzem úgy, hogy nagy dolgokat 
kért volna a Szociális Bizottság, ezért kérdezem, hogy ezt most külön ki kell dolgozni, újra 
véleményezze a SZEKÖF, újra dolgozza ki a Hivatal ezt a 3 szómódosítást és újra hozzuk 
közgyűlés elé?  

 

Gyurkovics János alpolgármester: !ljegyző úr! 
 

dr; Biró Gyula aljegyző: Ha itt a SZEKÖF javaslatát elfogadja a Közgyűlés, akkor már nem kell 
ezt még egyszer megtárgyalni, nyilván úgy fogjuk beépíteni, tehát a Hivatal köteles akkor a 

közgyűlési döntést végrehajtani, tehát szerintem akkor már még egyszer nem kell 
véleményezni a rendelet módosítást. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Akkor az Elnök asszony módosítójára 
szavazzunk.  

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadását, melyet a közgyűlés – 

melynek létszáma 12 fő – 4 igen szavazattal, 6 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
elutasított;  
(Máté Péter képviselő elhagyta az üléstermet.) 
 

25. Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot 
keletkeztető ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének 
jóváhagyására 

(246/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: PB 
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Gyurkovics János alpolgármester: Elnök úr, a Pénzügyi Bizottság véleményét a napirendi 
ponttal kapcsolatban! 

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Elnök úr távollétében, akkor mint tag, elmondanám a Pénzügyi 
Bizottság véleményét. A Pénzügyi Bizottság támogatta. Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Igazgatóságvezető asszony kívánja-e kiegészíteni? Nem/ 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 12 fő – 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következő 
határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 476/2023; (XI;30;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 
ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének jóváhagyásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése - az államháztartásról szóló 
CXCV/ törvény 29/!/ §-ában foglalt kötelezettségének eleget téve - a Szekszárd Megyei Jogú 
Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteinek 2023/ 
költségvetési évet követő három évre várható összegét a határozat melléklete szerint hagyja 
jóvá/ 

Határidő:  ! döntéshozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

26; Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <;/2023; (<;) 
önkormányzati rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023; évi 
költségvetéséről szóló 2/2023; (II; 21;) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 

(258/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

Gyurkovics János alpolgármester: A napirendi pontot véleményezte a Pénzügyi Bizottság/ 
 

Bomba Gábor frakcióvezető: Elnökhelyettes asszony itt van, úgyhogy én átadnám neki a szót.  

 

Gyurkovics János alpolgármester: Akkor elnézést kérek, akkor ezután a Viki fogja ezt a 
feladatot betölteni. Köszönöm szépen!  
 



 

   

 

26 

Móra Viktória képviselő: Tisztelt !lpolgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Szekszárd Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023-as önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Igazgatóságvezető asszonynak 
kiegészíteni valója? Nincs. Köszönöm. 

 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadását, melyet a közgyűlés – 

melynek létszáma 12 fő – 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a 
következő rendeletet alkotta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 

34/2023; (XII; 1;) önkormányzati rendelete 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023; évi költségvetéséről szóló 

2/2023; (II; 21;) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

(! rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

27; Javaslat a Szekszárd, dr; Szentgáli Gyula utca (1877 hrsz;), a dr; Nagy István utca (5551/35 
és 5551/17 hrsz;) és a dr; Tóth Lajos utca (5551/43 hrsz;) elnevezésének technikai jellegű 
megváltoztatására 

(242/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

 

Gyurkovics János alpolgármester: !ljegyző úr, parancsolj! !ljegyző úr nem kívánja 
kiegészíteni az előterjesztést. Az előterjesztésben és a határozati javaslatban egyértelmű a 
dolog, úgyhogy a kisbetű helyett akkor nagybetűvel fogjuk ezután írni a dolgokat. 

Osztályvezető asszony esetleg kiegészíteni? Nem kívánja.  

 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Csötönyi László képviselő: Elnézést, Alpolgármester úr, senkinek sem szeretném az idejét 
rabolni, de a szakmámból adódóan muszáj megszólalnom. Az előterjesztésben ugyanis 
helytelenül tüntették fel a magyar helyesírás szabályai aktuális, tehát 12/ érvényben lévő 
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kiadásának nem a 153/ pontja szabályozza ezt a nyelvtani problémát, hanem a 151/ és a 165/ 
Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Faragó Zsolt képviselő úr! 

 

Faragó Zsolt képviselő: Köszönöm szépen a szót/ Tisztelt Közgyűlés! !z ilyen technikai 
rendezéseknél mindig az jut eszembe, hogy talán hány embert érint ez, hogy lakcímkártyát, 
esetleg a cég van bejelentve, akkor a cégnevet kell átjelenteni, tehát egy csomó olyan plusz 

költséggel jár, hogy most kisbetű vagy nagybetű, hogy mindig feltétlenül kell korrigálni ezeket 
vagy miért okozunk ilyen távlatban plusz költséget a lakosságnak ezekkel a módosításokkal? 

Köszönöm szépen/  
 

dr; Biró Gyula aljegyző: Megkérném Osztályvezető asszonyt, mivel nagy részben ők 

készítették az előterjesztést, kérem tájékoztasson, erre a kérdésre adjon választ. Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Gyere Zsuzsi, hogy hallja mindenki. 2 dolog is elhangzott, 

arra kérnék szépen a választ. 

 

Steinerné dr; Berenkei Zsuzsanna osztályvezető: A földhivatali nyilvántartásban nagy D-vel 

szerepel a Dr-nél a megjelölés, az ott lakóknak a lakcímkártyáján szintén így szerepel, viszont 
az eredeti rendeletek, amik bennünket kötnek, kis D-vel szólnak és pont arról szól az 
előterjesztés, hogy ne kelljen ennyi embernek a lakcímkártyáját kicserélni.  
 

Gyurkovics János alpolgármester: Így elkerüljük a lakcímkártya módosításokat meg így eleve 
kevesebb feladata lesz a lakosságnak. Így akkor rendben van? 

 

Faragó Zsolt képviselő: Igen, köszönöm szépen/ 
 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. 

 

További hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

Gyurkovics János alpolgármester: Akkor a határozati javaslatra szavazzunk.  

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 12 fő – 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következő 
határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 477/2023; (XI;30;) határozata 

a Szekszárd, dr; Szentgáli Gyula utca (1877 hrsz;), a dr; Nagy István utca                       
(5551/35 és 5551/17 hrsz;) és a dr; Tóth Lajos utca (5551/43 hrsz;) 

elnevezésének technikai jellegű megváltoztatásáról  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Szekszárd, 
 

1. „dr; Szentgáli Gyula utca” (1877 hrsz;) nevét az alábbiak szerint megváltoztatja: 
                                                              

                                                            „Dr; Szentgáli Gyula utca”  
 

2. „dr; Nagy István utca” (5551/35 és 5551/17 hrsz;) nevét az alábbiak szerint                
              megváltoztatja: 
                                                               „Dr; Nagy István utca” 

 

3. „dr; Tóth Lajos utca” (5551/43 hrsz;) nevét az alábbiak szerint megváltoztatja: 
                        

                                                               „Dr; Tóth Lajos utca” 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

2/ Felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a döntésnek megfelelő szükséges intézkedésekről 
gondoskodjon.  

 

Határidő: 2023; december 31;  
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 (Steinerné dr; Berenkei Zsuzsanna osztályvezető) 

 

28; Javaslat a Szekszárd 011; hrsz-ú közterület elnevezésére 

(244/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

 

Gyurkovics János alpolgármester: !ljegyző úr nem kívánja kiegészíteni. Osztályvezető 
asszony? Nem. Itt gyakorlatilag a Samsonite út, utca, köz elnevezéssel kapcsolatos dologról 
van szó, és itt a Samsonite út volt a javaslat, hogy így könnyebben megtalálják a céget és GPS 
alapján a közlekedés egyszerűsíthető legyen. 

 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
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Rácz Zoltán képviselő: Elnézést kérek, én nagyon nem értek egyet azzal, hogy ha bármelyik 
cégnek a nevéről elnevezünk egy közterületet vagy egy utcát, szóval ez nem lesz jó később. Ez 

a cég holnapután bezárhat, elköltözhet vissza Japánba vagy Koreába vagy akárhova, szóval én 
nagyon nem tartom ezt helyesnek és én elutasítást javaslok, mert adjunk neki valami más 
nevet, valamiféle vagy magyar nevet vagy legyen Tokió utca vagy Szöul utca. Lehet bármiféle 
városról elnevezni, cégről ne nevezzünk el utcákat, én ezt javaslom mindenképp. Köszönöm 
szépen. 

 

További hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

Gyurkovics János alpolgármester: Akkor a felvetett probléma miatt van lehetőségünk az 
újragondolásra, a következő közgyűlésre vissza tudjuk hozni vagy milyen megoldás van? Egy 

pillanat figyelmet kérek, akkor Rácz Zoltán képviselő úr módosító indítványára szavazunk, 
hogy így cégnévről utat nem nevezünk el, hanem a következő közgyűlésig gondoljuk újra és 
akkor legyenek megfelelő javaslatok és az kerüljön vissza a közgyűlés elé. Bomba Gábor elnök 
úr! 

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Én javaslom a Csörge utca elnevezést. 
 

Gyurkovics János alpolgármester: Csörge? Akkor Csörge út. Külterületen utca nem lehet, 

nem? 

 

Steinerné dr; Berenkei Zsuzsanna osztályvezető: !z utóbbi éveknek a gyakorlata az, hogy 
külterületen az utca közterület jelleget azt el szokta kerülni a közgyűlés, tehát így más egyéb 
közterületi jellegekből szokott választani, pontosan azért, hogy ez egy elkülönítő ismérv 

legyen, hogyha utca az általában ugye belterület.  

 

Gyurkovics János alpolgármester: Akkor a lényege a dolognak, hogy Csörge utca nem lehet. 

Csörge út? 

 

Steinerné dr; Berenkei Zsuzsanna osztályvezető: Elvileg lehet, tehát elvileg lehet. Nincs 

kizárva, semmilyen jogszabály nincs erre, hogy külterületen utca közterület jelleget nem lehet 
adni, ez az utóbbi éveknek a közgyűlési gyakorlata. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Csörge út jó? Faragó Zsolt képviselő úr! 

 

Faragó Zsolt képviselő: Köszönöm szépen a szót. Valóban én is azt szeretném, támogatom 

Rácz Zoltán képviselő úrnak a véleményét, hiszen ne egy cégről nevezzünk el egy utat. Ha a 

helyismeret miatt kell esetleg elnevezni, akkor van itt bőven szerintem Szekszárdon 
nevezetesség és híres ember is. Valóban arra utaló, a Csörge tó út is arra utal, hogy az arrafele 
van, szerintem abszolút ne egy idetelepült cégről nevezzünk el egy utat vagy utcát. A kérdésem 
az lenne, hogy ez olyan égető, hogy ezt most el kell dönteni, mert látom, most már vannak 
alternatívák. Mi lenne, hogyha ezt elutasítja a Közgyűlés esetleg, ha úgy látja, hogy más nevet 
adjanak neki és akkor fel lesz véve már napirendi pontra. Szerintem ez nem olyan prioritás, 
hogy azonnal el kell döntenünk, ezt fontoljuk meg. Köszönöm. 
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Gyurkovics János alpolgármester: Értem. Akkor lényege a dolognak, hogy a Samsonite utat 

most elutasítjuk és a következő közgyűlésre hozunk egy fix elképzelést vagy most tudunk 
dönteni, hogy Csörge út legyen? 

 

Rácz Zoltán képviselő: Én azt gondolom, hogy azért ez nem akkora ügy, hogy ezt ne tudnánk 
eldönteni és minek csináljunk még egy csomó papírt emellé meg egyéb dolgot. Ha el tudjuk 

dönteni, akkor döntsük el és le van zárva. Köszönöm szépen. 

 

Zaják Rita képviselő: Én Csötönyi László képviselő úrhoz fordulok és szeretném megkérdezni 
tőle, hogy az út és utca között van-e különbség, mert úgy érzékelem, hogy az út az egy 
szélesebb, jelentősebb valami, mint az utca. Nem tudom pontosan, melyik területről van szó, 
de hogy akkor utca nem szokás, akkor nem tudom, hogy megérdemli-e vagy passzol-e hozzá 
az út kifejezés? Köszönöm. 

 

Csötönyi László képviselő: Köszönöm szépen. Én csatlakozni szeretnék Osztályvezető 
asszonyhoz és hát az én ismereteim tekintetében, bár a földrajz is közel áll hozzá, de talán 
annyira nem, mint akár a nyelvtan vagy a nyelvészet, szóval én a saját tapasztalatom alapján 
meg tudom erősíteni Zsuzsa véleményét.  

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót. Szerintem akkor hozzunk a következő 
közgyűlésre több javaslatot, mindenki gondolja végig, akkor ne döntsünk most ebben, hogyha 
nem okoz komoly problémát a cégnek. Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen! !kkor úgy néz ki, hogy most szavazunk 
arról, hogy a Samsonite utat nem fogadjuk el, az előterjesztést nem fogadjuk el. Erről 
szavazzunk.  

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 12 fő – 3 igen szavazattal, 4 nem szavazat, és 5 tartózkodás mellett elutasított;  
 

29; Beszámoló Szekszárd város helyi tömegközlekedésének 2023; I-X; havi kiadásainak és 
bevételeinek alakulásáról 
(247/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

Gyurkovics János alpolgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményezte a napirendi pontot, a 

Pénzügyi Bizottság véleményét kérem szépen. 

 

Móra Viktória képviselő: 23. év I. és X. havi kiadásainak és bevételeinek alakulásáról szóló 
beszámolót a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen/ Bomba Gábor elnök úr! 
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Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen. Az előző szavazásnál nem született határozat 
szerintem arra szavazzunk, hogy a következő közgyűlésre visszahozzuk ezt. Ez a döntés 
elmaradt, nem szavaztunk róla és javaslom azt. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Akkor ezt a napirendi pontot lezárjuk és akkor szavazzunk. 

Jó? 

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Rendben van. 

 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 12 fő – 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következő 
határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 478/2023; (XI;30;) határozata 

a helyi tömegközlekedés 2023; I-X; havi kiadásainak és bevételeinek alakulásával 
kapcsolatos beszámolóról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megismerte és tudomásul veszi 
a helyi tömegközlekedési feladatokat ellátó Volánbusz Zrt/ által benyújtott, a város helyi 
közlekedésével kapcsolatos 2023/ I-X/ havi kiadások és bevételek alakulásáról szóló 
beszámolót/  
 

Határidő: a döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Akkor viszont most szavazzunk a következő napirendi pont 
előtt, hogy vissza fogjuk hozni, ezekkel a módosításokkal arról szavazzunk. 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 12 fő – 12 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 479/2023; (XI;30;) határozata 

a Szekszárd 011 hrsz-ú közterület elnevezéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Szekszárd 011 hrsz-ú 
közterület elnevezéséről a Közgyűlés soron következő ülésén – tárgyi kérdésben történő 
egyeztetést követően- határoz/ 
 

Határidő: a döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

30; Javaslat önkormányzati ingatlan átminősítésére és értékesítésének jóváhagyására 

(248/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Véleményezte: GVB 

 

Gyurkovics János alpolgármester: A napirendi pontot véleményezte a Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottság. Elnök úr, parancsolj! 
 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót. A Gazdasági Bizottság véleménye 
alapján készült maga az előterjesztés, így természetesen egyetértünk vele. Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: !ndrás, kívánsz-e szólni? Nem/ 
 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 12 fő – 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következő 
határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 480/2023; (XI;30;) határozata 

önkormányzati tulajdonban lévő ingatlanrész értékesítéséről, valamint forgalomképessé 
minősítéséről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése, mint tulajdonosi joggyakorló a 
Szekszárdi Önkormányzat 31/2004 (XII/1/) számú, az önkormányzat vagyonáról és a 
vagyongazdálkodás szabályairól szóló rendeletének 35/ § (9) bekezdése szerinti hatáskörében 
eljárva 

 

1. hozzájárul az önkormányzati tulajdonban lévő, Szekszárd 635/16 hrsz-ú ingatlan 
területéből 155 m2 nagyságú terület Szekszárd, Nefelejcs köz 655, 656, 658 és 659 hrsz-ú 
ingatlanok tulajdonosai részére telekhatár rendezés keretében történő értékesítéséhez a 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 4/2023/ (I/23/) számú, valamint a 16/2023/ (II/14/) 
számú módosító határozatában foglalt feltételek szerint, a Szente !nikó földmérő mérnök 
által 5894/2023/ munkaszámon készített E-133/2023/ számon záradékolt változási 
vázrajznak megfelelően/  

  

Határidő: határozathozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. megállapítja, hogy az 1/ pontban nevezett ingatlanrész már nem szolgálja a kötelező 
önkormányzati feladatkör ellátását, vagy hatáskör gyakorlását, ezért azt a 
forgalomképtelen törzsvagyonból átsorolja az üzleti vagyontárgyak közé/  

 

Határidő: határozathozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az önkormányzat vagyonáról és a 
vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004/ (XII/1/) szekszárdi ör/ legközelebbi 
módosításakor – annak mellékletében – intézkedjen a fenti vagyontárgy telekhatár 
rendezés utáni valós területméretének feltüntetéséről/ 

 

Határidő: 2024; március 31; 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

31; Javaslat a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; ügyvezető igazgatójának 
megbízására vonatkozó pályázati felhívás jóváhagyására és közzétételére 

(254/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Gyurkovics János alpolgármester 

 

Gyurkovics János alpolgármester: !z OKSI véleményét kérném szépen! 
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Murvai Árpád képviselő: Tisztelt Közgyűlés! Ezt az előterjesztést illetve témát, ami ugye 

egyszer már le lett véve a napirendi pontokról, az Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság október 
24-én véleményezte és tárgyalta meg. Ennek alapján az a határozati javaslatunk, hogy a 
Közhasznú Nonprofit Kft/, ami a Sportközpont ügyvezető igazgatójának megbízatására 
vonatkozó pályázati felhívás, a Közgyűlés 202/2023. (V.25.) számú határozatával jóváhagyott 
tartalommal, változatlan formában javasoljuk megjeleníteni. A javaslat szerint a december 15-

e lenne az a határidő, amikor ennek meg kell jelennie és január 31-ére várjuk a pályázatok 
beérkezését. A pályázatok elbírálására közösen megállapított időpontban kerüljön sor és a 
sikeres pályáztatás esetén az új kinevezésre kerülő pályázó a mérleg 2023. évi elkészülte után 
kapjon megbízatást, felelős alpolgármester úr, illetve az OKSI elnöke. Köszönöm. 

 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen a szót. Azt szeretném kérdezni, hogy ennek az 
előterjesztésnek a kiküldött anyagban van egy melléklete és feltételezem, hogy ez a módosító 
javaslat, amit most elnök úr tett, az eltér, vagy nem tudom. Kérdezem, hogy eltér-e és ha igen, 

akkor miben tér el attól a melléklettől, ami kiküldésre került? Az egyik kérdésem. A másik 
kérdésem pedig az, hogyha jól értem, akkor a jövő év március, április, május körülre tehető az 
az időszak, amikor az új Sportközpont ügyvezető igazgató működésbe lép. Ez azt jelenti, hogy 

Bay !ttila addig 3, de jelen pillanatban úgy tűnik, 4 céget fog vezetni egy személyben. Én 

szerintem ez túlzó, akármennyire is megemelem kalapom az ő gazdasági szaktudása előtt, 

akkor is azt gondolom, hogy egy ember 4 céget 3 céget, de még 2 céget sem biztos, hogy úgy 
tud vezetni, ahogy arra szükség van, úgyhogy ez a 2 kérdésem lenne. Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: !ljegyző úr, parancsolj! 

 

dr; Biró Gyula aljegyző: Köszönöm. Megkérném dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
asszonyt, mivel ő készítette a korábbi májusit meg a mostani előterjesztést is, hogy 
tájékoztassa a Közgyűlést az esetleges eltérésekről. Köszönöm. 

 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A pályázati kiíráson egyedül a pályázati feltételekben 
változtattunk. A pályázati feltételnél a korábbi májusiban a felsőfokú gazdasági végzettség és 
az MSC szintű sportmenedzseri végzettség szerepelt feltételként. Itt harmadikként beírásra 
került még a szakedzői végzettség is, valamint a korábbi májusi felhívásban szerepelt pályázati 
feltételként a nyelvismeret, ez a mostaniból törlésre került. Értelemszerűen, amik még 
változtak, a beadási határidő, elbírálási határidő. 

 

Murvai Árpád képviselő: Fontos lenne pontosítani. A május 25-én, a 202-es határozatban a 
nyelvvizsga szükségessége van, nem pedig a nyelvismereté, ez 2 külön dolog/ 2., hogy a 

szakedzői végzettség az, hogy is mondjam, általam teljesen ismert okokból került be, már csak 
a nevet kellett volna odaírni, hogy kinek a szakedzői végzettségét várja el a pályázat, tehát ezt 
vettük, mert ide jelentkezhetne akkor szakedzőként a mélységi búvárkodás tanító szakedző is, 

tehát bárki. Nem kell szakedzői végzettség, ez a véleménye a bizottságnak, ezt május 25-én 
nem is tartalmazta. A másik, ami teljesen jogos kérdés, azt úgy tudnám indokolni, hogy 
elképzeléseink szerint a mostani, egyébként tényleg nagy munkát végző Bay !ttila megbízott 
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ügyvezető igazgató úr lezárja azokat a folyamatokat, amelyeket elvár tőle a Közgyűlés és 
elvártunk tőle az átvilágítás tükrében. Ennek a folyamatnak valóban a végén vagyunk, azt 

viszont logikusnak tartanám, hogy csak akkor vegye át egy nyertes pályázó ezt a feladatot, 
amikor látjuk a 23. évi mérleget, amikor le van zárva a 23. Hogy az májusban lesz kész, vagy 
nem, remélem hamarabb, de nem adunk át új vezetőnek egy olyan céget, ami még nincs 
munkájában lezárva. Egyébként van egy határozati javaslatom, amit beterjesztenék a téma 
mellé, abból kiderül majd más is, de jogos volt a kérdés. Köszönöm. 

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Pontosítanánk akkor, amit az Elnök úr is elmondott, hogy akkor 
legalább középfokú angol vagy német nyelvvizsga szükséges, mert ez nem volt odaírva. 

 

Zaják Rita képviselő: Nyelvtudást mondott Elnök úr, nem nyelvvizsgát. Nem biztos, hogy 

akinek nincs nyelvvizsgája, az nem tudja a nyelvet. Nem ezt szerettem volna mondani, hanem 

egyetértek, vagy hát értem, amit Elnök úr mondott, viszont akkor nem értem, hogy 
októberben vagy októberrel, az év utolsó negyedében miért emelték ki a zöld tevékenységet 
ahelyett, hogy megvártuk volna legalább az 1 éves teljesítést és annak ismeretében, fényében 
és tükrében döntöttünk volna annak további sorsáról. Ez csak egy észrevétel, nem feltétlen 
várok rá választ. 

 

Murvai Árpád képviselő: Május 25-ei 202/2023-as határozatunkban nyelvvizsga követelmény 
volt megfogalmazva, az OKSI ehhez ragaszkodik és valóban, ez nem egyenlő a nyelvismerettel.  

Hát pont neked mondjam? A másik kérdés pedig, hogy ez a dolog az ügyvezető igazgatóra 
tartozik, nem rám/ 
 

Faragó Zsolt képviselő: Köszönöm szépen a szót. Azt gondolom, hogy ha valaki el tud vezetni 

4 céget, ami tulajdonképpen végül is 2 tevékenységi kör és jól működik vele, akkor azt nem 
hiszem, hogy újra és újra kellene bírálni, hogy nem képes rá. Képes rá, azt is tudjuk, hogy egy 

olyan feladatot kell végrehajtson, ami nem kedvence egyik igazgatónak se vélhetően és 
teljesen logikusnak tartom, hogy belekezdett egy folyamatba, ezt a folyamatot végig kell vigye. 

Közben sem volt érdemes átadni egy újra tapogatózó, újra ismereteket szerző igazgatónak. A 

másik, érthetetlen számomra, hogy az eredeti kiírást miért kellett lebutítani, hiszen nem az 
volt a probléma, hogy nem tudtunk volna esetleg ügyvezető igazgatót, aki megfeleljen, hanem 

nem volt igazán pályázó rá, mert nyilván ezt a kaotikus és adósságokkal teli, csődbe futó céget 
nem hiszem, hogy nagyon kapott volna bárki is, hogy ügyvezetője legyen, ugyanakkor 

szerintem tökéletesen jó munkát végeznek mind az átvilágítók, mind az Igazgató úr. 

Ragaszkodnék az eredeti kiírásunkhoz, hogy azok legyenek a feltételek és ne butítsuk le, még 
hogyha valaki nagyon szeretne valakit oda beleültetni az ismeretségi köréből a székbe vagy 

valaki nagyon ambícióval úgy gondolja, hogy el tudja vezetni ezt a céget és rá kellene írni ezt 
a pályázati kiírást. Ennyi lenne összesen a véleményem. Köszönöm/ 
 

Zaják Rita képviselő: Mondjuk el akkor, hogy volt egy pályázó, aki gazdasági szakemberként 
nyelvvizsgával nem volt alkalmas.  

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Elnök úr! Vagy zárjuk le, és akkor 

szavazzunk? 
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Murvai Árpád képviselő: Nekem lenne majd egy határozati javaslatom, kiegészítő, de a 

kritikára hadd válaszoljak már. Tényleg volt egy ilyen pályázó, csak fogalma nem volt, hogy 

például a Sportcsarnoknak milyen sporttevékenysége van, fogalma nem volt. Hát ő majd leül 
a jelöltekkel vagy a sportemberekkel és elbeszélget. Szóval így nem lehet elindulni egy 

Sportközpontban, hogy azt sem tudom, milyen sportágak, hogy működnek, melyre vannak, 

tehát elnézést, de ez történt. Ha Tisztelt Közgyűlés és Alpolgármester úr is megengedi, akkor 
a határozati javaslatomat felolvasnám/  
 

Gyurkovics János alpolgármester: Akkor a határozati javaslatot kérem szépen ismertetni. 

 

Murvai Árpád képviselő: Ez a saját javaslatom. Köszönöm szépen. Tisztelt Közgyűlés! 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatát megkereste a Nemzeti Sport Ügynökség Zrt/, 
Baji Balázs vezérigazgatóhelyettes úr, Gál Csaba főosztályvezető úr személyében a szekszárdi 
Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft/ által kiemelt sportegyesületek szakmai támogatására 
benyújtott 122.000.000 forint összegű pályázatával kapcsolatban. Az Önkormányzat 
képviseletében Gyurkovics János alpolgármester úr, Máté Péter és Bomba Gábor 
frakcióvezetők egyeztettek az NSÜ vezetőjével (OKSI részéről senki nem tudott erről). A 

megbeszélés keretében 3 problémát, illetve ehhez kapcsolódó kérést fogalmaztak meg az NSÜ 

képviselői, 1. jelenleg Szekszárd városának még nincsen készen a középtávú sportkoncepciója 
2023-28-ra vonatkoztatva, ezért a Sportközpont által benyújtott sportszakmai terv 
megalapozásának még nem állapítható meg az összes feltétele. A Sportközpont szervezeti és 
Működési szabályai nem kellően tisztázottak, a sportlétesítmény üzemeltetés és a 
sportszakmai feladatok elkülönítésére, ezért ez szükséges lenne. A fenti problémák mielőbbi 
rendezését kérték és kérem én is, melyre ígéretet kaptak és ezt teljesíteni is kell. Szekszárd 
Megyei Jogú Város középtávú sportkoncepciójának előkészítése az Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottság, továbbiakban OKSI, irányításával megkezdődött, jelenleg is folyik. Ennek befejező 
határideje december 14/, 2023-ban. A Sportközpont Nonprofit Kft/ sportszakmai tervének 
kiigazítására csak a sportkoncepció elfogadását követően kerülhet sor, így a Közgyűlés soron 
következő rendes ülésére a benyújtása és a javítása, jóváhagyása meg fog történni. A 

Sportközpont Nonprofit Kft/ Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását az OKSI 

elnökének közreműködésével az NKft/ vezetőjének mielőbb el kell végeznie. Kérem a Tisztelt 
Közgyűlést az előterjesztés és a határozati javaslatom elfogadására. Köszönöm szépen/  
 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót/ Igen, ott voltam és János, te is 

emlékszel rá, hogy azt kérték, hogy a novemberi közgyűlésen erről legalább tárgyaljunk, hogy 
azt lássák, hogy halad előre a dolog, ezért is egyetértek Árpád javaslatával, hogy arról hozzunk 
döntést 1., hogy a következő közgyűlésre az OKSI terjessze be a sportkoncepciót és lássák, 
hogy haladunk. 2., hogy ennek fényében az ügyvezető majd dolgozza át a saját javaslatát, mert 
azért itt 122/000/000 forintról van szó, és ők várják ezeket a döntéseket tőlünk, hogy ők is 
tudjanak dönteni, tehát ne kockáztassunk, ne húzzuk az időt ezzel. A 3., hogy nyilvánvalóan át 
kell dolgozni a Szervezeti és Működési Szabályzatot, meg kéne nekik küldeni, hogy ez már 
megfelel-e az ő szakmai elvárásuknak és javaslom azt is, hogy akkor tárgyaljuk is a következő 
közgyűlésen. Tehát ezt a 3 javaslatot tenném le. Köszönöm. 
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Zaják Rita képviselő: Én azt szeretném kérni, hogy említsük meg azt, hogy az előző igazgatója 
a Sportközpontnak is pályázott ezen szervezethez és pontos számot nem tudok, de 40 és 
50.000.000 forint, 40/000/000 forint támogatást kapott, azt megelőzően, az ő előtte lévő 
igazgató viszont, én úgy tudom, hogy 0 forintot pályázott és kapott, úgyhogy ahhoz képest a 
122/000/000 az valóban egy nagy előrelépés. Azt viszont nem értem, hogy ez a sportkoncepció, 
hogyha egyszer 2023-ig volt az előző érvényes, akkor az miért nem készült el addigra, amikorra 

ezt a pályázatot már be kellett nyújtani. Egyértelmű, hogy ha idén lejár, akkor 1 hónap múlva 
lejár, tehát valószínű ennek már legalább 1 éve folyamatban kéne lennie, hogy ennek a 
kidolgozása mostanra már megvalósulhatott volna.  

 

Murvai Árpád képviselő: Hogy a 2024-ig érvényes sportkoncepciót, azt Szőke Gergő honnan 
vette, tehát hogyan tudta benyújtani a pályázatát, amikor az feltétel? Érdekes módon senki 
nem kérte tőlünk, hogy segítsük ezt a pályázatot, lehet, hogy akkor többet kapott volna. 

Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Én is köszönöm szépen. Na most, hogy ez a megbeszélés 
meg ez a tanácskozás hogyan jött létre, arról jobb, ha nem beszélünk, meg nem is akarom 

részletezni, hogy hogyan vettünk részt, miért vettünk részt. Én azzal egyetértek, amit a Bomba 

Gábor elnök úr elmondott, hogy az a 3 pont, amit elnök úr megerősítve, az a következő 
közgyűlésre legyen kidolgozva és az legyen előterjesztve és azt fogadjuk el, mert az alapja a 

támogatási összegnek. Akkor, ha ez így rendben an, akkor most erről szavazzunk/  
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 12 fő – 8 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elfogadott és a következő 

határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 481/2023; (XI;30;) határozata 

sporttal kapcsolatos feladatokról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. felhívja az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságot, hogy a Közgyűlés soron következő 
ülésére terjessze be a város sportkoncepciójának tervezetét- 
 

Határidő: 2023. december 14. 

Felelős: Murvai Árpád OKSI elnök 

 

2. felhívja a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft/ ügyvezető igazgatóját, 
hogy a sportkoncepció figyelembevételével dolgozza át az általa benyújtott pályázatot- 
 

Határidő: 2023. december 14. 

Felelős: Bay !ttila ügyvezető igazgató 
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3. felhívja a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft/ ügyvezető igazgatóját, 
hogy a Társaság szervezeti és működési szabályzatát dolgozza át, és terjessze be 
jóváhagyásra a Közgyűlés soron következő ülésére 

 

Határidő: 2023. december 14. 

Felelős: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Ügyrendet nyomott Zaják Rita képviselő asszony/ 
 

Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Közgyűlés, kérésem lenne. Május óta 
ez az 5/ rendes Közgyűlés, ahol szeretném feltenni a kérdéseimet és az 5/ alkalom, hogy ennek 
a hátra helyezéséről a Közgyűlés döntött. Azt szeretném megkérdezni Aljegyző úrtól, hogy ez 
így jogszerű-e? Most már, azt hiszem, negyedszerre teszem fel ezt a kérdést. Jogszerű-e az, 

hogy az 1/ napirendi pontot az utolsó helyre sorolja a Közgyűlés. Szeretném kérni, ha erre 
választ is kaphatnék. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Egy pillanat, ezt a napirendi pontot le kell zárnunk még, ez 

a napirendi pont nincs lezárva. Akkor ami a pályázattal kapcsolatos dolog, elhangzott az elnök 
úr részéről egy javaslat. Gyakorlatilag most a májusi javaslatról szavazzunk. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ha a májusi javaslatról szavaz a Közgyűlés, az rendben 

van, viszont a pályázati felhívás az nyelvismerettel jelent meg akkor június 1-jén, így akkor az 
mindenképp hangozzon el, hogy legalább középfokú nyelvvizsga, angol vagy német, ez az 

egyik változtatás, a beadási határidő, akkor az is legyen megfogalmazva, hogy 2024/ január 31/ 
és erre tekintettel a pályázat elbírálásának a határidejét is át kell írni az előterjesztésben, oda 

én azt írtam be, hogy legkésőbb 24/ január 31., így ehhez várnék egy másik javaslatot, az 

elbírálás határidejéhez még, különben nem tudom megjelentetni a pályázati felhívást. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Akkor mi legyen a határidő? 

 

Murvai Árpád képviselő: Még egyszer pontosítsuk, hogy nyelvvizsga kerüljön bele. 

Határidőknek én a december 15/ január 31-et jelöltem meg, illetve a mérleg elkészültére az 
átadást és valóban nem tettem javaslatot a borítékbontás elbírálásra. Az, ha Mónikának 
megfelel, akkor február 15/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem a borítékbontásról van szó, hanem a Közgyűlés 
döntésének a meghozataláról/ Esetleg március? 

 

Murvai Árpád képviselő: Március vége, utolsó Közgyűlés.  

 

Gyurkovics János alpolgármester: Mónika, így akkor megvan minden? Rendben van? Jó, akkor 

most szavazzunk. 
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!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 12 fő – 7 igen, 1 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett elfogadott és a következő 

határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 482/2023; (XI;30;) határozata 

a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; ügyvezető igazgatójának megbízására 
vonatkozó pályázati felhívás jóváhagyásáról és közzétételéről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. a határozat mellékletét képező felhívással hirdeti meg a Szekszárdi Sportközpont 
Közhasznú Nonprofit Kft/ ügyvezető igazgatói beosztására vonatkozó pályázatot- 
 

Határidő:  ! döntéshozatal napja 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy gondoskodjon a felhívás közzétételéről és a 
pályázati eljárás lefolytatásával összefüggő feladatok ellátásáról/ 
 

Határidő:  2023. december 15. 

Felelős:  dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

32; Beszámoló a közgyűlési, bizottsági és polgármesteri hatáskörben hozott határozatok 
végrehajtásáról, valamint a két ülés között történt eseményekről 
(257/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Előadó dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető/ Parancsolj 

Mónika! Zaják Rita! 
 

Zaják Rita képviselő: Tisztelt Aljegyző úr! Nem kaptam választ arra a kérdésemre, hogy 
jogszerű-e, szabályos-e az, hogy immáron 5/ rendes közgyűlésen az egyik vagy a másik 
frakcióvezető hátra sorolja a napirendi pontot? Azt a napirendi pontot, amit SZMSZ szerint 

elsőként kellene tárgyalni. Kérem, legyen kedves erre egy jegyzői, aljegyzői észrevételt tenni. 
Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: !ljegyző úr, parancsolj! 
 

dr; Biró Gyula aljegyző: Tisztelt Képviselő asszony! Most még tartanak a napirendek. A 

napirend lezárását követően lehet erre a kérdésre válaszolni. Köszönöm szépen. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Akkor ismertettem a napirendi pontot. 

Holczer Mónika igazgatóságvezető! 
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dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem szeretném kiegészíteni az előterjesztést. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Nem kívánja kiegészíteni, akkor 6 határozati javaslatra 
szavazunk. Az 1. határozati javaslat a Hatósági és Koordinációs Igazgatóság által készített 
bizottsági határozatok végrehajtása. Bomba Gábor elnök úr! 

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Köszönöm szépen a szót. Azt szeretném megkérdezni, mert 
láttam az anyagban az EÜ gondnoksággal kötött szerződést, hogy belekerült-e valami legalább 
olyan fék, amiről beszéltünk, hogy ha a költségeink elszállnak, akkor a szerződésben tudjuk 
érvényesíteni? Most még úgy láttam, hogy egy fix összeg van, ami lehet, hogy most elég a 
mostani rezsire meg mindenre, de van-e a szerződésben bármilyen garancia arra, hogy ha 
elszállnak a város költségei, akkor akár egy közös díjegyeztetéssel tudunk változtatni rajta? 

Mert azért látjuk, hogy a rezsi bármikor elmehet. Most be van írva, hogy mennyi a takarítás 
összege, most vagy annyi lesz 2 év múlva, vagy nem. Valami ilyesmit gondoltunk beépíteni a 
szerződésbe. Kérdésem az, hogy van-e ilyen lehetőség most benne? Ez az EÜ gondnoksággal 
kötendő szerződés, most jelenleg egy fix árat látok benne, ami jelenleg úgy tudom, hogy elég 
a költségeink fedezésére, viszont bármikor változhatnak a költségeink. Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: !ljegyző úr! Holczer Mónika igazgatóságvezető asszony! 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Az eredetit terjesztettük be a Közgyűlés elé, nem 

változtatunk rajta. Ugye ez volt a mentősökkel leegyeztetve, megpróbálhatjuk beleírni, vagy 

valami egyeztetést kezdeményezünk. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Elnök úr fölvetése, ha itt ilyen költségproblémák vannak, 
akkor természetesen azonnal reagálni kell rá, felülvizsgálni és akkor a realitások talajára 

rendezni. Nem? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Igen, de azt javaslom, hogy most ezt mindenképp alá 
kéne írjuk/ Nehéz kimutatnunk a költségeket, mert ugye egy mérőóra van, tehát nem tudjuk 
kimutatni, hogy mennyit használ az Egészségügyi Gondnokság és mennyit használ az Ügyelet, 

ezért került bele ez az átalánydíj. Valami féket bele lehet rakni, megpróbáljuk akkor. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Elnök úr! 

 

Bomba Gábor frakcióvezető: Akkor azt javaslom, csak egy olyan pontot tegyünk bele, 

hasonlóan, mint a Volán szerződésben is van, hogy minden évben egyszer akkor közösen 
egyeztetünk és a következő évi díjat megállapítjuk vagy módosítjuk, tehát, hogy legyen egy 

ilyen tárgyalás benne, minden évben, ha látjuk, hogy mi történik, akkor legyen egy olyan. Ez 

nem is fék, de egy lehetőség. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Így van. Akkor ez módosító indítvány, először erre 

szavazzunk, Elnök úr módosító indítványa.  
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Az alpolgármester szavazásra teszi fel Bomba Gábor frakcióvezető módosító indítványát, 
melyet a közgyűlés – melynek létszáma 11 fő – 11 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 

(Faragó Zsolt képviselő elhagyta az üléstermet.) 
 

Gyurkovics János alpolgármester: Most a határozati javaslatra szavazzunk! 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 11 fő – 11 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 483/2023; (XI;30;) határozata 

a Hatósági és Koordinációs Igazgatóság által készített, a közgyűlési, valamint a bizottsági 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Hatósági és Koordinációs 
Igazgatóságnak a közgyűlési, valamint a bizottsági határozatok végrehajtásáról szóló 
beszámolóját elfogadja- 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Majnayné Sajben !nna igazgatóságvezető 

 

Gyurkovics János alpolgármester: 2/ határozati javaslat, Városfejlesztési és Üzemeltetési 
Igazgatóság. Most szavazzunk! 

 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 11 fő – 11 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 484/2023; (XI;30;) határozata 

a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság által készített, a közgyűlési és a bizottsági 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóságnak a közgyűlési és a bizottsági 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

2. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, 26/2023/ (III/2/) 
számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2023/ december 14/ napjáig 
meghosszabbítja- 
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Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

3. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, 264/2023/ (X/4/) 
számú GVB határozat végrehajtási határidejét 2023/ december 31/ napjáig 
meghosszabbítja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

4. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, 237/2023/ 
(VI/29/) számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2023/ december 31/ napjáig 
meghosszabbítja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

5. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, 277/2023/ 
(X/18/) számú GVB határozat végrehajtási határidejét 2024/ január 31/ napjáig 
meghosszabbítja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

6. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, 235/2022/ (XI/8/) 
számú GVB határozat végrehajtási határidejét 2024/ június 30/ napjáig 
meghosszabbítja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

7. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, 167/2023/ 
(VIII/1/) számú GVB határozatot visszavonja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

8. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, 150/2023/ 
(V/23/) számú KGY határozatot visszavonja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 
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9. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, 748/2021/ (XI/5/) 
számú KGY határozatot visszavonja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Gyurkovics János alpolgármester: 3/ határozati javaslat, Gazdasági Igazgatóság/ 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 11 fő – 11 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 485/2023; (XI;30;) határozata 

a Gazdasági Igazgatóság által készített, a közgyűlési, valamint a bizottsági határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Gazdasági Igazgatóságnak a 
közgyűlési, valamint a bizottsági határozatok végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja- 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Szervezési Igazgatóság következik/ 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 11 fő – 11 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 486/2023; (XI;30;) határozata 

az Önkormányzati és Szervezési Igazgatóság által készített, a közgyűlési és a bizottsági, 
valamint polgármesteri hatáskörben hozott határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló 

elfogadásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az Önkormányzati és Szervezési 
Igazgatóságnak a közgyűlési és a bizottsági, valamint polgármesteri hatáskörben hozott 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja- 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Egészségügyi Gondnokság/ 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 11 fő – 10 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következő 

határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 487/2023; (XI;30;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, Szekszárd Megyei Jogú Város Egészségügyi 
Gondnoksága és az Országos Mentőszolgálat között kötendő megállapodás tartalmának 
jóváhagyásáról az egészségügyi alapellátásról szóló 2015; évi CXXIII; törvény változására 

tekintettel 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság 289/2023/ (X/25/) számú határozatát 
visszavonja; 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. dönt a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, Szekszárd Megyei Jogú Város 
Egészségügyi Gondnoksága és az Országos Mentőszolgálat között - az egészségügyi 
alapellátásról szóló 2015/ évi CXXIII/ törvény változására tekintettel- kötendő 
megállapodás tartalmának elfogadásáról a határozat melléklete szerinti tartalommal 
és formában- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

3. az 2/) pontban foglaltakra tekintettel felhatalmazza az alpolgármestert és az 
Egészségügyi Gondnokság intézményvezetőjét a megállapodás aláírására/ 
 

Határidő: ! döntéshozatal napját követő 2 munkanapon belül 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

  Villányi Mária Ildikó intézményvezető 

 

Gyurkovics János alpolgármester: 6/ a Beszerzési és Jogi Igazgatóság/ 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 11 fő – 11 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 488/2023. (X.30.) határozata 

a Beszerzési és Jogi Igazgatóság által készített, a közgyűlési és a bizottsági határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

 

1. a Beszerzési és Jogi Igazgatóságnak a közgyűlési és a bizottsági határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja- 
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Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

2. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó, 272/2023/ (X/18/) számú GVB 
határozat végrehajtási határidejét 2023/ november 30/ napjáig meghosszabbítja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

3. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó, 399/2023/ (X/27/) számú KGY 
határozat végrehajtási határidejét 2023/ december 14/ napjáig meghosszabbítja- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

33; Javaslat alapítványok támogatására 

(272/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László és Murvai Árpád bizottsági elnökök 

Előadó: Csötönyi László és Murvai Árpád bizottsági elnökök 

Véleményezte: KCV és OKSI 
 

Gyurkovics János alpolgármester: Előadó Csötönyi László és Murvai Árpád bizottsági elnök 
urak. 

 

Csötönyi László képviselő: Köszönöm a szót Alpolgármester úr. Csupán csak arról van szó 
újfent, ebben az esztendőben is, hogy több olyan egyesület, illetve együttes fordul a Kulturális 
Bizottsághoz, amelyik szeretne az adventi vagy a karácsonyi koncertjéhez, terembérléshez 
hozzájárulást kérni. Mi ezt megtettük, de 2 ezek közül, ha jól emlékszem, alapítványi formában 
működik, ezért ezt a hatályban lévő szabályok szerint jóvá kell hagynia a Közgyűlésnek is. Én 

erre kérlek benneteket, köszönöm szépen! 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Murvai Árpád elnök úr kíván-e 

hozzászólni? 

 

Murvai Árpád képviselő: Röviden, ha lehet Alpolgármester úr. A KCV ülésén elhangzott, hogy 
akkor tudja a KCV kielégíteni ezen szervezeteknek a kérelmeit, igényeit, ha az Oktatás, Sport 
és Ifjúsági Bizottság viszont hozzájárul ahhoz, hogy a felállítandó vagy helyére kerülő Ivó 
Szarvas szobrot, annak a hazahozatalát, elhelyezését megtámogatja. Ez megtörtént, az 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság olyan határozatot hozott, illetve olyan javaslattal él a 
Közgyűlés felé, hogy az Ifjúsági Bizottság felkéri a KCV elnökét, hogy a Szarvas szobor 
városunkba való szállításának megszervezésére, felavatásának előkészítésére tegyen 
lépéseket, ugyan ezt a kérést a Hivatal illetékesei felé is javasolja, illetve felkéri és ugyanakkor 
felkéri a KCV elnökét, hogy az Ivó Szarvas című alkotás szoboravatási ünnepségének 
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megtervezésére és megszervezésére, szoboravatási ünnepség megtartására felkérjük. 

Ugyanebben a feladatban az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke legyen a segítségére.  

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen. Csötönyi László elnök úr! 

 

Csötönyi László képviselő: Itt szeretném megragadni az alkalmat, hogy az Oktatási 
Bizottságnak megköszönjem a támogatást, ugyanakkor a könnyebb érthetőség kedvéért 
szeretném jelezni, hogy mindarról, amit Murvai Árpád kollégám és barátom, képviselő társam 
elmondott, nem kell szavaznia a Közgyűlésnek, csak az alapítványi támogatásokról. Köszönöm. 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Így van, a 400 és a 200/000 forintról, ami a határozati 
javaslatban van, arról szavazunk és én ezt a Közgyűlésnek elfogadásra javaslom. 

 

!z alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vita szakaszt. 
 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vita szakaszt. 
 

!z alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 

létszáma 10 fő – 8 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadott és a következő 

határozatot hozta: 
(Faragó Zsolt képviselő visszatért az ülésterembe. Bomba Gábor és Gréczy-Félegyházi 
Gyöngyvér képviselők elhagyták az üléstermet.) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 489/2023; (X;30;) határozata 

alapítványok támogatásáról  
  

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
  

1. az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága javaslatára - annak 2023/ évi Tartalék Kerete 
terhére – 400.000,- Ft támogatást nyújt „! jövő vendéglátóipari szakembereiért” 
!lapítvány számára/ 
 

2. a Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság javaslatára - annak 2023/ évi 
Tartalék Kerete terhére – 200.000,- Ft támogatást nyújt az alábbi alapítványok számára. 

 

Sor- 

szám 

 

!lapítvány neve/ Támogatandó cél 
Támogatás 

a 2023; évi 
Tartalék Keretből 

(Ft) 

1.  Ifjúsági Fúvószenekar !lapítvány (karácsonyi koncert 
terembérleti díjának támogatása) 

100.000,- 

2.  Szekszárdi Jazz Quartett !lapítvány (karácsonyi koncert 
terembérleti díjának támogatása) 

100.000,- 
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        Határidő:      2023. november 30.  

        Felelős:         Gyurkovics János alpolgármester 

         

3. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a támogatói okiratok elkészítésére/ 
 

Határidő:       2023; december 6; 
Felelős:          dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

                         

4. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogatói okiratok aláírására/ 
 

Határidő: 2023. december 13. 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

                

5. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összegek 
átutalására/ 
 

Határidő:       2023; december 20; 
Felelős:          Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen, akkor a napirendi pontoknak a végére 
értünk. !ljegyző úr most válaszol Zaják képviselő asszony kérdésére. 

 

34; Kérdések, interpellációk 

 

dr; Biró Gyula aljegyző: Tisztelt Képviselő !sszony! A válaszom, mint az előző korábbi 4 
testületi ülésen is, most is az, hogy az SZMSZ szerint azokat a napirendi pontokat, amik az ülés 
bezárását követően nem kerültek megtárgyalásra, a következő rendes közgyűlés első 
napirendi pontjai kellene legyenek, így az Ön kérdését is úgy kellett volna tárgyalják/ 
Köszönöm szépen/ 
 

Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen !ljegyző úr válaszát. Megállapítom, hogy 
a Közgyűlés nem határozatképes. Akkor a Közgyűlés határozatképtelen, köszönöm szépen 
mindenkinek a munkáját, mindenkinek jó étvágyat, jó munkát. Viszontlátásra! 

 

Tekintettel arra, hogy a közgyűlés határozatképtelenné vált, az alpolgármester 11 óra 37 

perckor a nyilvános ülést berekeszti. 
 

K. m. f. 

 

Gyurkovics János  dr; Biró Gyula 

alpolgármester aljegyző 

 

Készítette: dr; Gyulay Soma jegyzői megbízott 
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